

PROJECT TITLE: INFORMATION (CONTINUED)

OBJECTIVE	ACTIVITY	COMPLETED		COMMENTS
		MARCH 1979	JULY 1979	
To inform the Department's clients of their rights and privileges.	1. Publication of documents intended for the public in both official languages.		ongoing	
	2. Publication of an article on consular services abroad in Reader's Digest, English edition - March 1979, French edition - July 1979.		ad hoc	
	3. Participation in television and radio programs (consular services).		ongoing	
	4. Organization of seminars for travel agents.		ad hoc	
	5. Dissemination of governmental information in minority language group media publishing in one of the official languages.		ongoing	

Accomplished	Exceeded	New
		X

TITRE DU PROJET: INFORMATION (SUITE)

OBJECTIF	ACTIVITÉ	MARS 1979	JUILLET 1979	REMARQUES
		TERMINÉE A		
Renseigner la clientèle du Ministère sur leurs droits et privilèges.	1. Publication dans les deux langues officielles des documents destinés au public.		continue	
	2. Publication d'un article dans l'édition anglaise (mars 79) et dans l'édition française (juillet 79) du Reader's Digest sur les services consulaires à l'étranger.		ad hoc	
	3. Participation à des émissions télévisées et radiophoniques (services consulaires).		continue	
	4. Organisation de séminaires pour les agents de voyage.		ad hoc	
	5. Diffusion de l'information gouvernementale dans les media des groupes linguistiques minoritaires publiant dans l'une des langues officielles.		continue	

Respecté	Dépassé	Nouveau
		X